
تىجارەتت كۆپ قسم قىلىشتىن ساقلىنىڭلار، چۈنكى قسم
تىجارەتنى راۋاجلاندۇرىدۇ، بىراق برىكىتىنى يوقۇتىدۇ

ئبۇ قتادە رەزىيللاھۇ ئنھۇدىن پيغمبر ئليھىسسالامنىڭ مۇنداق دېگنلىكىنى ئاڭلىغانلىقى رىۋايت
قىلىندى: «تىجارەتت كۆپ قسم قىلىشتىن ساقلىنىڭلار، چۈنكى قسم تىجارەتنى راۋاجلاندۇرىدۇ، بىراق

«برىكىتىنى يوقۇتىدۇ
[سھىھ(بش شرت تولۇق بولغادا ھدىس سھىھ بولىدۇ)] [ئىمام مۇسلىم"سھىھ مۇسلىم"ناملىق ئسىرىدە رىۋايت قىلغان]

ھدىسنىڭ منىسى: تىجارەتت گرچ راس بولسىمۇ، كۆپ قسم قىلىشتىن ساقلىنىڭلار، چۈنكى قسمنى كۆپ
قىلىش، يالغانغا چۈشۈپ قېلىشنىڭ منبسى، شۇنىڭ ئۈچۈن بىر كىشىنىڭ: ئاللاھ بىلن قسمكى، بۇنى يۈز كويغا
سېتىۋالغانتىم دېيىشى گرچ راس بولسىمۇ، توغرا بولمايدۇ، ئگر سكسن كويغا سېتىۋالغان نرسىنى: ئاللاھ
يلى تىجارەتتبۇنىڭ جىنايىتى تېخىمۇ قاتتىق بولىدۇ، چۈنكى ئۇ ئاشۇ تۈپ ،م! يۈز كويغا سېتىۋالدىم دېسسن قبىل
يالغان قسم قىلغۇچى ھېسابلىنىدۇ، پيغمبر ئليھىسسالام بۇنداق قىلىشتىن چكلىگن ۋە قسم تىجارەتنى
راۋاجلاندۇرىدىغانلىقى، ئاندىن ئاللاھ تائالا ئۇنىڭ برىكىتىنى يوق قىلىدىغانلىقىنى خۋەر قىلغان، چۈنكى بۇ ئاللاھنىڭ
پيغمبىرىگ ئاسىيلىق قىلىش ئاساسىغا قۇرۇلغان كسىپ بولۇپ، ئاللاھنىڭ پيغمبىرىگ ئاسىيلىق قىلىش ئاللاھ
تائالاغا ئاسىيلىق قىلىش دېگنلىكتۇر
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